
Referat fra årsmøte 24/4-15 
 

Fremmøtte fra styret: Rune, Morten, Rønnaug, Erland og Ole Jørgen 

Antall fremmøtte 3stk. 

 

Ordstyrer: Rune Larheim 

Sekretær: Ole Jørgen Bergene 

Årsmelding: 

Reinli Grendeutvalg har hatt 4 møter. Har skrevet en høringsuttalelse angående 
skolestrukturen i Sør-Aurdal. Har også skrevet en høringsuttalelse om gatelys i 
Reinli til Statens Vegvesen. Reinli.no har gått over til et annet webhotell, som 
er billigere og bedre. Det gamle, som var Syse, kostet 199kr mnd for 5GB og 
kostet ekstra for trafikken inne på sida. Det nye, Pro ISP, koster 45kr mnd for 
15GB og gratis trafikk inne på sida. 

Regnskap: 

Regnskapet er godkjent av revisor Mona Andreassen. På konto var det 11 423kr 
per 31.12.14. Det mangler 4 500kr pga sene fakturaer. Det blir bokført i 2015. 
På sparekonto er saldo 29 809kr per 31.12.14. 

Andre saker: 

• Reinli.no: Øke priser på tjenestene på siden. Grendeutvalget trenger 
mere inntekter og har sett på å øke prisene noe. Reinli.no har lave priser 
i forhold til andre nærliggende nettsider. Da økes prisen på 
reklameknapp på framsiden fra 750kr per år til 1 000kr per år. Det vil 
koste 300kr å legge ut annonser for en bedrift. Det vil også koste 100kr i 
året for å få e-post adresse @reinli.no. 

• Det kom spørsmål om et datakurs i Reinli. Rune skal se på saken. 
• 17.mai: Fritidsklubben arrangerer 17.mai i Reinli som i fjor. 

Gudstjenesten i Reinli starter kl 11.00. På Bagn starter den kl 09.30. 
Toget på Bagn går kl 10.30, altså etter gudstjenesten, fra Vangen til 
Fossvang. 9.klasse skal drive kiosken i Reinli 17.mai. Inntektene går til 
klassetur. 



• Valdresvert kurs: Det blir arrangert nytt kurs 7.mai, da det forringe ble 
avlyst pga sykdom. Rune, Morten, Rønnaug og kanskje Solveig Ottosen. 
Reserve Erland. 

• Skuterløyper: Kom spørsmål om hvordan det ligger an til å kunne få 
skuterløyper i kommunen. Det må først bestemmes i Stortinget om 
kommunene kan bestemme selv om de vil ha løyper. Det skulle skje i 
nær framtid. 

• Dugnad Reinli: 9.mai har Soknerådet bestem at det blir dugnad på 
kirkegården. Da vil Grendeutvalget også ha dugnad rundt Samfunnsalen. 
Skal også prøve å samle flere styret og foreninger til å ha dugnad 
samtidig. Kanskje kaffe pause inn på Reintun? Skal ordne med lapper 
som henges opp og legges i postkasser. 

• Fiber til Reinli: Telenor skal legge fiber opp til telefonsentralen i Reinli for 
å bedre hastighet og tilbud på internett. Kommunen jobber for å få til 
fiber der det er dårlig alternativ for internett. Stig Solbrekken jobber 
med saken. 

• Kom spørsmål om trasevalg på nye vegen Reinli-Bagn. Styret skal sende 
spørsmålet videre på e-post til Svein Granli i kommuna. 

Valg: 

 På valg: 

1. Ole Jørgen Bergene styremedlem sekretær. 
2. Linn Hagen valgkomité 
3. Synnøve Sandvik valgkomité 

Valgkomitéens forslag: 

1. Dan-Bjørge Kvaal styremedlem 
2. Marianne Jensen valgkomité 

Nye styret i Reinli Grendeutvalg: 

1. Rune Larheim 
2. Morten Børsting 
3. Rønnaug Hokstad 
4. Dan-Bjørge Kvaal 
5. Erland Fremgård (vara) 
6. Ragnhild Kvale (vara) 
7. Eivind Fremgård (vara) 

 

Ref: Ole Jørgen Bergene 


